

YOUR PART IN THE BIGGEST STORY

Naeem Fazal
February 27, 2022

“As Jesus was on his way, the crowds almost crushed him. And a woman was there who had been subject to bleeding for twelve years, but no one could heal her. She came up behind him and touched the edge of his cloak, and immediately her bleeding stopped. ‘Who touched me?’ Jesus asked. When they all denied it, Peter said, ‘Master, the people are crowding and pressing against you.’ But Jesus said, ‘Someone touched me; I know that power has gone out from me.’ Then the woman, seeing that she could not go unnoticed, came trembling and fell at his feet. In the presence of all the people, she told why she had touched him and how she had been instantly healed. Then he said to her, ‘Daughter, your faith has healed you. Go in peace.’”

Luke 8:42-48 (NIV)

“Above all else, guard your heart, for everything you do flows from it.”

Proverbs 4:23 (NIV)

“Search me, God, and know my heart; test me and know my anxious thoughts. See if there is any offensive way in me, and lead me in the way everlasting.”

Psalm 139:23-24 (NIV)

1. _____

2. _____

3. _____

“I also pray that you will understand the incredible greatness of God’s power for us who believe him. This is the same mighty power that raised Christ from the dead and seated him in the place of honor at God’s right hand in the heavenly realms.”

Ephesians 1:19-20 (NLT)

1. Search me 2. Show me 3. Use me

NOTES

你在最偉大故事裏的角色

納姆·法薩爾

2022年2月27日

筆記

「耶穌跟他去的時候，一路上被人羣簇擁着。人羣中有個女人，患了十二年的血漏病，一直都治不好。她擠到耶穌的背後，摸了摸他袍子的縫邊，她的血漏立刻就止住了。耶穌問：『誰摸了我？』大家都否認，彼得說：『老師，這整羣的人都在擠你呢！』但耶穌說：『有人刻意摸我，我感到有醫治的力量從我身上出去。』那女人知道瞞不住，就戰戰兢兢地俯伏在耶穌面前，當眾講述她為甚麼要摸耶穌和立刻被治癒的事。耶穌對她說：『女兒，你的信心使你痊癒了，安心回去吧！』」

路加福音 8:42-48 (新普及譯本)

「要守護你的心，勝過守護一切，因為生命之泉從心中湧出。」

箴言 4:23 (新普及譯本/當代聖經)

「上帝啊，求你鑒察我，瞭解我的心；考驗我，知道我切切記掛的。」

求你指出我裏面何處得罪了你，引導我走永生的道路。」

詩篇 139:23-24 (新普及譯本)

1. _____

2. _____

3. _____

「我還祈求上帝讓你們認識他那不可思議的大能，這大能是為了我們這些相信他的人而彰顯的。正是這莫大的能力，使基督從死人中復活，又使他在天上坐在上帝右邊尊貴的座位上。」

以弗所書 1:19-20 (新普及譯本)

1. 鑒察我 2. 揭示我 3. 使用我